
تعدد سخنگویان مسابقات والیبال
آسیا دوا یا بلا؟!!!

انتخاب سخنگویان مسابقات والیبال امیدهای آسیا برای خود داستانی
دارد. بر اساس خبرهایی که در روزهای آخر سال 95 منتشر شد در
ششمین جلسه شورای عالی ورزش استان سه نفر به ترتیب معاون سیاسی
استاندار، مدیر کل ورزش و جوانان و مدیر کل روابط عمومی و بین
الملل استانداری به عنوان سخنگویان مسابقات انتخاب شدند و متعاقب
آن هیات والیبال استان نیز محمد رضا فرض الهی را به عنوان سخنگوی

کمیته فنی مسابقات معرفی کرد.
انتخاب این همه سخنگو و مانور دادن در اطراف آن چه لزومی می
تواند داشته باشد؟ با همه احترامی که به معاون سیاسی و مدیر کل
روابط عمومی و بین الملل استانداری قائل هستیم باید گفت که
انتخاب آنها به عنوان سخنگویان مسابقات چه پیامی می تواند داشته
باشد؟ اصلا معاون سیاسی و مدیر کل روابط عمومی استانداری می
توانند برای این کار وقت کافی اختصاص بدهند؟ آیا می توانند در
همه وقت در دسترس بوده و اطلاعات کافی و وافی در اختیار سؤال
کنندگان قرار بدهند؟ باید باور کنیم که حرکات و رفتارهای مصلحتی
و تلاش برای راضی کردن این و آن نتایج ایده آلی نمی تواند داشته
باشد. آیا جای تعجب ندارد که در جمع سه سخنگوی انتخاب شده جایی
برای یکی از ارکان برگزاری و میزبانی یعنی مجموعه والیبال استان
وجود نداشته باشد و در مقابل دو نفر از استانداری که از لحاظ فنی
اطلاعات کافی نمی توانند داشته باشند در ردیف سخنگویان قرار

بگیرند؟
اصلا سخنگوی ستاد برگزاری و سخنگوی کمیته فنی دیگر چه صیغه ای
است؟ بارها گفته ایم و باز هم اشاره خواهیم کرد که حمایت ها و
پشتیبانی های استاندار و مجموعه استانداری اردبیل از میزبانی این
رقابت ها قابل توجه و چشمگیر می باشد ولی این گونه رفتار ایده آل
دلیل بر واگذاری تشریفاتی برخی از پست ها به عوامل استانداری نمی

تواند باشد.
برای مجموعه کمیته های این مسابقات باید از خانواده والیبال و
یکی از چهره های موجه و قابل قبول جامعه به عنوان سخنگو انتخاب
می شد. چرا که با نزدیک شدن به زمان ورود تیم ها و آغاز رقابت ها
سخنگو کار سنگینی در پیش خواهد داشت که به هیچ عنوان سه نفر
انتخاب شده فرصت کافی برای جوابگویی و انجام وظیفه نخواهند داشت.
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انتخابی که انجام پذیرفته است به نظر می رسد بدون توجه به نیاز
رقابت ها و تامین خواست رسانه ها صورت گرفته است. در ورزش،
کارهای کلیدی باید به ورزشی ها سپرده شود و دیگر مسؤولین کارهای
حمایتی و پشتیبانی را انجام بدهند. از این تفکر که همه چیز باید
از کانال من و دوستانم انجام پذیرد دوری کنیم و برای همه کسانی
که می توانند مثمر ثمر باشند و حق و لیاقت شان است جایگاه مناسبی
در نظر بگیریم. معاون سیاسی امنیتی و مدیر کل روابط عمومی و بین
الملل استانداری به حد کافی گرفتاری دارند ، درگیر کردن آنها با
کارهای اجرایی رقابت ها نمی تواند کاری پسندیده و قابل قبول

باشد.
رفتار هیات والیبال استان و انتخاب سخنگو تحت عنوان کمیته فنی
بلافاصله بعد از رسانه ای شدن مصوبه شورای عالی ورزش نیز جای
انتقاد می تواند داشته باشد. مسابقات باید یک سخنگو داشته باشد
که زیر نظر کمیته اطلاع رسانی انجام وظیفه بکند . انتظار می رود
برای جلوگیری و ممانعت از هر گونه تداخل وظایف و حاکم کردن
صمیمیت و یک دلی بر فضای میزبانی رقابت ها از ر فتارهای جزیره ای
و تصمیمات آنی و احساسی خودداری شود. هر فرد و هر شخصی که قدمی
در راه برگزاری مطلوب رقابت ها بردارد قابل تقدیر بوده و حق
بزرگی می تواند بر گردن ورزش استان داشته باشد. تلاش هایی که برای
بهسازی فضاهای ورزشی و تامین زیرساخت ها و لوزم و وسائل مورد
نیاز انجام پذیرفته است قابل چشم پوشی و فراموشی نیست. از این به
بعد هم همه باید دست به دست هم بدهند و برای دو ماه هم که شده
باشد منیت ها را کنار بگذارند و همه تلاش ها را با نیت خیر و خدمت
بی منت و در جهت رضای خداوند متعال به کار ببندند و تفکر مطرح
شدن را از ذهن دور کنند و فقط به سربلندی و سرافرازی استان
قهرمان پرور و مردم وفادار، ولایتمدار و حسینی منطقه فکر نمایند.


